附件一 Annex I 
2025年度优秀跨国企业社会责任案例评选申报表
2025 Outstanding MNC CSR Cases Collection 
Declaration Form

1、 基本情况 Basic information
	企业名称
（中英文）
Company Name (Chinese and English Name)
	
	行业
Industry Sector
	

	联系人姓名
Contact Name
	
	联系人职务
Title
	

	联系电话/手机
Phone/Mobile
	
	电子邮件
E-mail
	

	公司简介：
Company Introduction
（包括公司名称、主营业务、市场地位、创新特长等，约200字）
(Company Name, Core Business Activities, Market Position, Innovative Expertise)














2、 案例介绍 Case Introduction
	案例名称 Case Title: 
此案例申报“XXXX奖：XXXX Award“



	案例简介 Brief Introduction:












	案例成效 Outcome:
（如：案例所取得的社会效应乃至全球影响力等，约200字）
(Social Impact and Global Influence Achieved by the Case)














	未来计划 Future planning:
（包括案例在中短期，比如3-5年内持续推进的计划，约200字）
(Future plans of the project in short and long terms, around 200 words)















3、 案例介绍 Case Introduction
	案例名称 Case Title: 
此案例申报“XXXX奖：XXXX Award“ 



	案例简介 Brief Introduction:












	案例成效 Outcome:
（如：案例所取得的社会效应乃至全球影响力等，约200字）
(Social Impact and Global Influence Achieved by the Case)















	未来计划 Future planning:
（包括案例在中短期，比如3-5年内持续推进的计划，约200字）
(Future plans of the project in short and long terms, around 200 words)
















	附件 Attachments:
（请提供案例相关证明材料，视频为佳）
(Please furnish relevant case documentation, video evidence is preferred.)

















4、 备注 Remarks
1. 以上申请表及申报材料请于2025年12月16日前，通过邮件方式发送到：branding@shanghaidaily.com
1. Please submit the application form and materials to branding@shanghaidaily.com by December 16, 2025.

2. 奖项设置：
城市共振典范奖 City Impact Award
此奖项予以表彰企业通过自身稳健运营和创新模式，助力上海乃至中国提升抵御风险和可持续发展，增强经济与社会“双重韧性”，比如，供应链韧性实践、人才发展与就业稳定、社区共建等等。
In recognition of building a more resilient future. This award celebrates businesses whose operational excellence and innovation strengthen the economic and social resilience of Shanghai and China. It honors outstanding practices in areas such as supply chain resilience, workforce development and employment stability, and community engagement.

创新驱动先锋奖 Innovation for Impact Award
此奖项予以肯定企业将创新精神融入社会责任，不仅推动技术进步，更让创新成果惠及社会。
This award honors companies that harness innovation for social good. It celebrates practices that advance technology while ensuring its benefits reach and uplift communities.

本土实践引领奖 Localized Impact Award
本奖项旨在表彰那些将其全球责任标准与本土发展战略深度融合的跨国企业，例如，将ESG全球标准与上海特色相结合的优秀实践。
This award recognizes multinational companies that have deeply integrated their global responsibility standards with local development strategies. It specifically honors outstanding practices that adapt global ESG standards to the unique context of Shanghai.

3. 征集对象：为在上海注册或子公司/有办事处在上海的、开展跨国业务或合作交流的中外资企业，包括国有企业、外资企业、中外合资企业、中资民营企业等等。
The selection of cases is open to companies that are either registered in Shanghai or have subsidiaries/branch offices located in Shanghai, engaged in international business activities or cross-border collaborations. This includes but is not limited to state-owned enterprises with Chinese capital, foreign-funded enterprises, Sino-foreign joint ventures, and privately-owned companies.

4. 参加评选企业应在本行业具备一定影响力，能够较好履行企业社会责任。
Enterprises participating in the evaluation should possess a certain degree of influence within their respective industries and demonstrate a commendable fulfillment of corporate social responsibility.

